
Referat styremøte Fredrikstad og Omegn Brukshundklubb  

Torsdag 30.04.2020   

Styremøtet ble gjennomført via videochat på Messenger. 

Tilstede: Svanhild Urholm, Svein Kristoffersen, Gabriele Oehninger-Storvoll, Tonje Skistad, 

Torunn Holtbakk, Sandra Nilsen Jentoft, Janne Braarud Jensen, Inger Repstad Thorsen 

Forfall: Grete Brevig 

Referat av: Tonje Skistad 

 

Sak 1 Momsplikt 

Svanhild er i kontakt med en revisor for å finne ut om klubben er momspliktig. 

 

Sak 2 Økonomisk støtte til NKK 

Forslag om å donere 50 kr per medlem, ca 12 500 kr totalt. Klubben kan ikke donere mer 

penger enn at vi selv klarer oss økonomisk under koronakrisen. Vi har nylig investert i en stor 

hall og vi har store løpende utgifter i forbindelse med denne, og inntektene våre er også 

usikre fremover. 

NKK skylder fortsatt klubben 50 000 kr for søndagen på agilitystevnet i august i fjor, og vi er 

nødt til å avklare situasjonen rundt disse pengene før vi kan donere noe. 

 

Sak 3 Utleie 

Klubben åpner for utleie av hallen igjen under forutsetninger av at helsemyndighetenes 

retningslinjer følges. 


